

主恩夠用

「他對我說：『我的恩典夠你用的，因為我的能力是在人的軟弱上顯得完全。』所以，我更喜歡誇自己的軟弱，好叫基督的能力覆庇我。」(哥林多後書12:9)

感恩

1.「緬北南楂拉希望之家孤兒院」：感謝主，孩子們在二月完成了緬文學校期末考，六月開始新的緬文學期。12位大孩子到腊戍讀書，3月3日已遷入腊戍宿舍，感謝主的帶領和供應。

2.「印尼短宣」：感謝主，三月上旬「傳仁」和CNEC福音自傳會合作前往印尼的短宣已順利完成。



代禱

1.「緬北南楂拉希望之家孤兒院」：請為12位大孩子在腊戍新的生活與學習禱告。也為曹傳道和院內同工們能妥善照顧分處兩地的院童禱告。



2.「緬北貴概聖光學校」：請為四月即將開始的高中網課禱告。求主幫助志願者老師們預備課程，同工在行政管理方面能充分協調。也請為學生都能專心向學禱告。

3.「二十周年感恩會」：請為10月29日「傳仁」的二十周年感恩會禱告，求主帶領一切籌備工作的進行。

His Grace is Sufficient

But he said to me, “My grace is sufficient for you, for my power is made perfect in weakness.” Therefore I will boast all the more gladly about my weaknesses, so that Christ’s power may rest on me. (2 Corinthians 12:9)

Thanksgiving

1. The Home of Hope Orphanage at Namsalup, northern Myanmar: Thanks to the Lord that the children have finished their final exams in the Burmese school and the next Burmese school semester will start in June. The twelve older children have settled in their dormitory in Lashio on March 3rd and will start studying there. Thanks to the Lord for His guidance and provision.



2. Short-term mission trip to Indonesia: Thanks to the Lord that the short-term mission trip to Indonesia has been smoothly finished in March through the collaboration between GAL and CNEC (Christian Nationals’ Evangelism Commission).



Prayers

1. The Home of Hope Orphanage at Namsalup, northern Myanmar: Please pray for the twelve older children’s living and studying in Lashio. Pray for Minister Cao and his coworkers to properly take care of the children living at two different sites.

2. The Holy Light School at Kutkai, northern Myanmar: Please pray for the online high school classes that will start in April. May the Lord help the volunteer teachers prepare their lessons and help the coworkers coordinate the administrative management. Pray that the students can be focused on studying.
3. Twentieth Anniversary: Please pray for the GAL's Twentieth Anniversary Thanksgiving Meeting to be held on October 29. May the Lord guide all the preparation tasks.